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Spørgsmål 

Kan ministeren garantere, at der ikke vil være indskrænkning af klageadgang ved et nyt 

ejendomsvurderingssystem? 

 

Svar 

Regeringen har igangsat et stort arbejde, som skal munde ud i etableringen af et nyt vur-

deringssystem med en højere træfsikkerhed. Boligbeskatningen skal ske på et retvisende 

grundlag, og der skal være den fornødne gennemsigtighed i vurderingerne.  

 

Som et led i dette arbejde skal der tages stilling til, hvordan klageadgangen i et fremtidigt 

system skal udformes. Der er således ikke taget stilling til dette spørgsmål endnu. 

 

Sigtet er ikke, at klageadgangen i det nye system skal begrænses. Målet er, at kvaliteten af 

vurderingerne skal styrkes, hvilket i sig selv vil nedbringe antallet af klager. 
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